
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

Udtalelse/Høring - budget 2025-2028 efter budgetaftale 

   

Udtalelse/Høringssvar - skolebestyrelsen Engstrandskolen  

 
Engstrandskolens skolebestyrelse mener, at der helt generelt er positivt med en 
samlet kommunalbestyrelse omkring budgettet. Vi er glade for, at der nu efter flere 
års besparelser prioriteres flere ressourcer til skole og SFO for at sikre børnenes 
udvikling, læring og trivsel fortsat har gode grundvilkår i Hvidovre Kommune.  

Det er vigtigt, at investeringer i skoler og dagtilbud prioriteres så de passer til de 
børn som er i Hvidovre og deres behov, samt at der sættes fokus på at de fysiske 
rammer også skal udvikles for at kunne understøtte dette. 

 

Vi er meget tilfredse med at tildelingsmodellen nu er blevet justeret så de skoler, 
som ikke blev tilgodeset af distriktsændringerne, kan få et mere solidt fundament 
for en bæredygtig økonomi. Vi kan dog stadig være bekymret for om justering på 
sigt vil være tilstrækkelig. Det mener vi er vigtigt, at der fremadrettet er en 
opmærksomhed omkring. 

 

På Engstrandskolen er vi naturligvis særligt glade for, at der er blevet afsat midler til 
en profilering af skolen. Vi er sikre på, at det kan være medvirkende til at give 
skolen et yderligere løft i en positiv retning.  
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